
iPhone5c卡托 5c SIM卡槽 5c手机卡座 原装苹果卡托

产品名称 iPhone5c卡托 5c SIM卡槽 5c手机卡座
原装苹果卡托

公司名称 深圳市正杰威科技有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:JETWELL
型号:iPhone5c
类型:抽屉式

公司地址 深圳市福田区振中路与中航路交汇处新亚洲国利
大厦1508

联系电话  13760455447

产品详情

【温馨提示】本产品只适用原装苹果系统手机使用，山寨手机请勿购买，谢谢合作！

我们的服务宗旨：质量第一、价格合理、交货快捷。

批发供应iphone、三星手机相关配件：---------------------------------------------------------------------------
本店专业经营分销各大品牌手机配件!主营配件：屏幕总成、触摸屏、盖板、钢化玻璃后盖、大像头、小
像头、开机排线、感应线、音频排线、尾插排线、wifi信号线、信号天线片、返回排线、返回键、开机键
、音量键、静音键、电池、耳机圈、相机圈、卡簧、卡托、取卡针、听筒、振铃、喇叭、马达、螺丝、
各种铁片......等等，欢迎咨询！

产品详情：---------------------------------------------------------------------------

联系方式：---------------------------------------------------------------------------公司名称：深圳市正杰威科
技有限公司联系人：颜先生电  话：(86)755-8253-9398传  真：(86)755-8253-9398手 
机：(86)135-1085-8943客服 qq：1183735600 (在线咨询)在线msn：hkjetwell@hotmail.come-mail:
sales@jetwell.cn网 
址：http://www.jetwell.cn公司地址：广东省深圳市福田区振中路与中航路交汇处国利大厦a座1508室

运输方式：---------------------------------------------------------------------------快递默认为“中通快递”如
有不到，需要加急等、其它快递服务的及时联系客服。

wholesale mobile phone parts for iphone:---------------------------------------------------------------------------we
are a supplier and manufacturer of mobile phone parts, supply all kinds of mobile phone spare parts and accessories,
including lcd display, touch screen, digitizer, housing, flex cable, battery, usb cables, charging case, dock charging
etc...detailed product descriptionwe are a supplier and manufacturer of mobile phone parts, supply all kinds of mobile



phone spare parts and accessories, including lcd display, touchscreen, digitizer, housing, flex cable, battery, usb cables,
charging case, dock charging etc.

for iphone4 touch screen lcd digitizer
assembly:---------------------------------------------------------------------------1. we specialized offer various of
high quality mobile phone lcd. all of the available iphone parts.2. each product through strict test with inspection
machine and inspection before transportation.3. packed strict with anti-static bag and foam box.4. the good after-sale
service team provides the broader service platform for you.5. hight quality best price. fast delivery and good after-
service.6. we accept t/t, western union and paypal of payment method.7. we usually ship the goods by specialized
express company. like dhl ems ups fedex. it is a door to door service and you. goods will arrive within about 4-6 days.
you can check the package status online with the tracking number. it depends on our customers requirement.8. only
one inquiry. you will get more. if you have any question. please feel free contact us. we will reply you in the first
time(within 12 hours).if you have interests in our products, please feel free to contact us, our sales team can provide
the information what you want to know, if we are not on line, please leave your name and your contact details, we will
contact you asap.

hk jetwell technology limited-------------------------------------------------------------------------tel: (86)
755-8253-9398fax: (86) 755-8253-9398e-mail:sales@jetwell.cnwebsite:http://www.jetwell.cnadd: room 1508, 15/f,
block a, guoli building, zhonghang rd,futian district, shenzhen, guangdong, china,
518031-------------------------------------------------------------------------

本产品的品牌是JETWELL，型号是iPhone5c，类型是抽屉式，针数是无，开关是无开关
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